

New Taiwan CFC Rules – Considerations, pitfalls and potential solutions (In Mandarin only)

15.00pm

台灣 新CFC 規則 – 注意事項、潛在問題及適當的解決方案。

- 台灣新的CFC規則的主要內容是什麼？
- 如果客戶在低稅收管轄區擁有公司，他們將面臨哪些挑戰？
- 新的CFC規則會對國際信託產生影響嗎？
- 在新規則下，可撤銷和不可撤銷信託的處理方式是否不同？
- 新規則對新加坡VCC等自有品牌基金設置有何影響？
- PPLI能否成為解決CFC規則的潛在方案？
- PPLI 如何以符合CFC的方式與其他結構結合使用？
- 如果客戶不符合CFC標準，對客戶和金融機構有何影響？

文華玲 Frances Boon
合夥人
1291 Group

孫璋玲 Michelle Sng
合夥人
1291 Group

林昱圻 Will Lin
合夥人
1291 Group

邱佩冠 Peggy Chiu
合夥人
貝克.麥肯思國際律師事務所

15.00pm

New Taiwan CFC Rules – Considerations, pitfalls and potential solutions

- What are the key elements of the new Taiwanese CFC rules?
- What challenges would a client face if they have companies in low tax jurisdictions?
- Could the new CFC rules have an impact on international trusts?
- Are revocable and irrevocable trusts treated in a different manner under the new rules?
- What implication could the new rules have on private label fund setups, such as Singapore VCC?
- Could PPLI be a potential solution for the CFC rules?
- How could PPLI be used in combination with other structures in a CFC compliant manner?
- What are the consequences for client and financial institutions if clients are not CFC compliant?

Frances Boon
Partner - Singapore
1291 Group

Michelle Sng
Partner - Hong Kong & Singapore
1291 Group

Will Lin
Partner - Hong Kong & Singapore
1291 Group

Peggy Chiu
Partner
Baker McKenzie

16.00pm

Webinar Ends